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Noví obyvatelé tělocvičny v Praze 8: Je to děs
a hrůza
Velmi rozhořčeni byli lidé ze
zaplavených karlínských bytů, kteří se dnes museli přestěhovat ze
studentských kolejí v Podolí do tělocvičen základní školy v
Burešově ulici v Praze 8. Podmínky ubytování ve škole jsou podle
nich hrozné. Dohromady zde bude od nynějška bydlet asi osm
desítek lidí, z toho polovina z kolejí.
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zaplavených karlínských bytů, kteří se dnes museli přestěhovat ze
studentských kolejí v Podolí do tělocvičen základní školy v
Burešově ulici v Praze 8. Podmínky ubytování ve škole jsou podle
nich hrozné. Dohromady zde bude od nynějška bydlet asi osm
desítek lidí, z toho polovina z kolejí. Radnice Prahy 8 tvrdí, že
lepší ubytování zajistit nemohla. Lidé budou muset v tělocvičně
přebývat několik týdnů, než jim magistrát přidělí náhradní byty.
"Děs a hrůza, nemám slov, jako dobytek, jako zvířata," popsal
novinářům své první dojmy jeden z nových bydlících Petr
Kratochvíl. "Praha 8 nám dokázala, co dokázala. Dokázala, že jsme
prasata, že nejsme lidi, že nemají zájem o ty lidi," zlobil se.
Podobně hovořili i další lidé. "Nejradši bych to vzdal. V
takových podmínkách tady být. Máme věci, televizi, rádio, nemáme
to vůbec kam dát," řekl ČTK.
Zástupci radnice si uvědomují, že podmínky bydlení ve dvou
oprýskaných tělocvičnách jsou špatné a provizorní. "Nemáme
radost, že lidé bydlí na základní škole. Není nic lepšího, nemáme
peníze, abychom jim zaplatili třeba hotel," řekl ČTK starosta
Prahy 8 Josef Nosek. Doufá, že náhradní byty by tito lidé mohli
dostat od magistrátu do dvou týdnů. Lidé tomu ale příliš nevěří.
"Je to jen o úsměvu," soudí Kratochvíl.
Vyplavené obyvatele přivezly z Podolí dva autobusy krátce po
poledni. Postupně si stěhovali věci a z chodby si brali matrace,
na nichž budou v tělocvičnách spát. Lidé, kteří v tělocvičnách
přebývají, si stěžují, že je v nich zima. Podle vedoucího
zdravotního odboru radnice Prahy 8 Davida Hradeckého by do
prostor měla firma do několika dnů umístit dodatečná elektrická
topidla.
Prakticky ve všech karlínských domech podle starosty Noska
ode dneška funguje plyn, kromě dvou, které se ještě nepodařilo
připojit. Bez plynu jsou staticky porušené domy, do nichž lidé
nesmějí. Krizový štáb Prahy 8 dnes také rozhodl, že od soboty
bude opět v provozu autobusové nádraží Florenc, dodal starosta.
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